

Amazing 中国
CHINA 中国

欢乐上海迪士尼乐园

上海 / 濮院古镇 / 杭州

HAPPINESS SHANGHAI DISNEYLAND

SHANGHAI / PU YUAN ANCIENT TOWN / HANGZHOU

Penang ✈️ Shanghai Tour Code: PCSS-13



China
中国



特别安排 SPECIAL ARRANGEMENT

- 中国传统汉服体验
- Experience Hanfu Costume



烤肉火锅海鲜自助餐
BARBECUE, HOT POT, AND
SEAFOOD BUFFET

★ Special Cuisine 特色美食 ★



Puyuan Ancient Town
濮院古镇



The Bund Shanghai
上海外滩

*Picture shown are for
illustration purpose only
*图片仅供参考图片



Experience Hanfu Costume
体验传统汉服



Shanghai Disneyland
上海迪士尼乐园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Nanjing Road Pedestrian Street
南京路步行街



Guangfulin Ruins Park
广富林遗址公园



Liulang Wenying
柳浪闻莺

精简行程

第一天 槟城 中转城市 上海 (机上用餐)

- ☑ 抵达后, 入住酒店

第二天 上海 濮院古镇 杭州 (早/午/晚)

- ☑ 濮院古镇
 - 北更楼, 福善寺祈福 (新春活动安排以景区为准)
- ☑ 银泰 In 77 时尚潮流商业街
- ☑ 杭州亚运会新地标杭州之门 + 大莲花

第三天 杭州 (早/午/晚)

- ☑ 江南三大赏梅胜地之首
- ☑ 西湖风景名胜地
 - 金牛出水, 西湖新天地
- ☑ 龙井问茶
 - 汉服体验
- ☑ 帝王御花园柳浪闻莺
- ☑ 清明河坊街 + 南宋御街

第四天 杭州 上海 (早/午/晚)

- ☑ 广富林遗址
- ☑ 水上金字塔式博物馆 (外观)
- ☑ 南京路步行街
- ☑ POP MART 全球旗舰店
- ☑ 上海外滩

第五天 上海 (早/午/晚)

- ☑ 全天迪士尼乐园, 迪士尼乐园 (含接送), 烟花汇演结束

第六天 上海 中转城市 槟城 (早/机上用餐)

- ☑ 豫园城隍庙商圈
 - 九曲桥, 湖心亭
- ☑ 送机, 返回家园

观光景点:

上海

- ◆ **迪士尼乐园** - 七大梦幻主题园区: 米奇大街、奇想花园、探险岛、宝藏湾、明日世界、梦幻世界、迪士尼·皮克斯玩具总动员, 园内的创极速光轮将成为全球迪士尼主题乐园中首创的景点。
- ◆ **豫园城隍庙商圈** - 走进上海老街, 您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园商业旅游区内风格独具的, 集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于一体的多功能特色街, 历史上曾以庙前大街为名, 汇集了一批上海最早的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行, 一直是连接十六铺 (小东门) 和城隍庙、豫园地区的人流走廊。
- ◆ **南京路** - 是中国上海市黄浦区境内东西向道路, 位于黄浦区北部, 连接了中山东一路和西藏中路, 是上海开埠后最早修筑的道路之一, 有“中华商业第一街”的誉称。
- ◆ **广富林遗址公园+水上金字塔型博物馆** - 上海最奇特的建筑, 漂浮在水上的博物馆, 耗资200亿历经10年建成, 不得不说的是最具特色的“漂浮”湖中, 现代中式建筑样式的“金字塔”型博物馆。从远处看, 湖面上只有一户人家的屋顶, 好像被水淹没了一样。

濮院古镇

- ◆ **濮院古镇** - 乌镇集团旗下的又一力作, 依托水乡古镇资源、文化资源、产业资源, 以“中国时尚古镇”为总体定位, 充分利用江南水乡、美丽田园和毛衫小镇的特色, 打造一个集观光游览、休闲度假、商务会展、时尚文化等旅游业态为一体的度假胜地, 是服务与设施、参与性、体验性、观赏性极高的综合性特色休闲国际旅游度假。

杭州

- ◆ **西湖风景区** - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外, 是中国著名的旅游胜地, 也被誉为人间天堂。2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》。
- ◆ **柳浪闻莺** - 南宋时为帝王御花园, 称聚景园, 清代恢复柳浪闻莺旧景。现为柳浪闻莺公园, 地处西湖东南隅湖岸, 占地约二十一公顷。园林布局开朗、清新、雅丽、朴实。柳丛衬托着紫楠、雪松、广玉兰及碧桃、海棠、月季等异木名花。是欣赏西子浓妆淡抹的观景佳地, 临水眺望, 视野开阔, 空气清新, 令人心旷神怡。



✓ 5早餐/3午餐/3晚餐

风味餐:

- ★ 烤肉火锅海鲜自助餐
- ★ 古镇风味
- ★ 杭帮风味
- ★ 浙派风味
- ★ 上海本帮风味
- ★ 松江风味



酒店住宿 (5晚)

- ✓ 上海格集曼酒店或同级 x1晚
- ✓ 上海多乐假日酒店或同级 x2晚
- ✓ 杭州英冠温德姆酒店或同级 x2晚

自费项目: 1. 上海黄浦江游船【200 RMB /人】
2. 杭州宋城景区 + 宋城千古情大秀【300 RMB /人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Pop Mart Global Flagship Store
POP MART 全球旗舰店



Enjoying tea at Dragon Well
西湖十景之龙井问茶体验



Yuyuan City God's Temple
Business District
豫园城隍庙商圈

SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ TRANSIT CITY ✈️ SHANGHAI (MOB)

- ☑ Upon arrival, Transfer to hotel for check-in

D2 SHANGHAI 🚗 PUYUAN ANCIENT TOWN 🚗 HANGZHOU (B/L/D)

- ☑ Puyuan Ancient Town
 - Beigeng Tower
 - Fushan Temple Blessing
(CNY Festival activities subject to scenic area arrangements)
- ☑ Intime In 77 Fashion Shopping Street
- ☑ Hangzhou Asian Games Landmark
Hangzhou Gate + Big Lotus

D3 HANGZHOU (B/L/D)

- ☑ Top Plum Blossom Viewing Site in Jiangnan
- ☑ West Lake Scenic Area
 - Golden Ox Emerging from Water
 - West Lake New World
- ☑ Longjing Tea Tasting
 - Experience Hanfu Costume
- ☑ Emperor Qianlong's Imperial Garden
(Liulang Wenying)
- ☑ Qingming Riverside Hefang Street +
Southern Song Imperial Street

D4 HANGZHOU 🚗 SHANGHAI (B/L/D)

- ☑ Guangfulin Heritage Park
- ☑ Pyramid-Shaped Waterfront Museum (Exterior View)
- ☑ Nanjing Road Pedestrian Street
- ☑ Pop Mart Global Flagship Store
- ☑ The Bund Shanghai

D5 SHANGHAI (B/-/D)

- ☑ Full Day Disneyland (Pick-up and Drop-off),
leave after fireworks show

D6 SHANGHAI ✈️ TRANSIT CITY ✈️ PENANG (B/MOB)

- ☑ Yuyuan City Rod Temple Business District
(Nine-Turn Bridge, Mid-Lake Pavilion)
- ☑ Transfer to airport and Home Sweet Home



✓ 5 Breakfasts / 3 Lunches / 3 Dinners

Special Cuisine:

- ★ BBQ, Hot Pot & Seafood Buffet
- ★ Ancient Town Specialty Cuisine
- ★ Hangzhou Local Cuisine
- ★ Zhejiang-Style Cuisine
- ★ Shanghai Benbang Cuisine (Local Shanghai flavors)
- ★ Songjiang Specialty Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- ◆ **Disneyland** - Seven fantasy themed lands: Mickey Avenue, Garden of Imagination, Adventure Island, Treasure Cove, Tomorrowland, Dreamland, Disney Pixar Toy Story.
- ◆ **Yuyuan City God's Temple** - Walking into the old streets of Shanghai, you feel like you have returned to the bustling markets of Shanghai 100 years ago. This unique multi-functional street in the Yuyuan commercial tourist area integrates tourism, shopping, leisure and entertainment, and cultural exhibitions.
- ◆ **Nanjing Road** - Located in the Huangpu District of Shanghai, Nanjing Road runs east-west and connects Zhongshan East Road and Tibet Middle Road. It is one of the earliest roads constructed after the opening of Shanghai, earning the reputation as "China's No. 1 Commercial Street."
- ◆ **Guangfulin Heritage Park + Water Pyramid Museum** - The most unique building in Shanghai, the museum floating on the water, was built at a cost of 20 billion and took 10 years.

PUYUAN ANCIENT TOWN

- ◆ **Puyuan Ancient Town** - another masterpiece by the Wuzhen Group - is a resort destination that blends the charm of a traditional water town with modern tourism. Positioned as "China's Fashion Ancient Town," it leverages rich resources such as Jiangnan water town culture, picturesque rural scenery, and the local knitwear industry.

HANGZHOU

- ◆ **West Lake** - The beautiful scenery of lakes and mountains and numerous scenic spots and historic sites are well-known both at home and abroad. It is a famous tourist attraction in China and is also known as a paradise on earth. On June 24, 2011, "China Hangzhou West Lake Cultural Landscape" was officially included in the "World Heritage List".
- ◆ **Liulang Wenying** - In the Southern Song Dynasty, it was the royal garden of the emperors and was called Jujing Garden. In the Qing Dynasty, the old scene of the willow waves and the singing of orioles was restored. It is now Liulang Wenying Park, located on the southeast bank of West Lake, covering an area of about 21 hectares.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Shanghai Gmle Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Shanghai Doule Hotel or similar x 2 Nights
- ✓ Hangzhou Yingguan by Wyndham Hotel or similar x 2 Nights

Optional Tour : 1. Huangpu River Cruise in Shanghai [RMB 200 / person]
2. Songcheng Scenic Area + The Romance of the Song Dynasty Show in Hangzhou [RMB 300 / person]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 上海 SHANGHAI ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.80 10 元 = 马币 6.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过30公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 10°C ~ 25°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 33°C ~ 22°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 10°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Boeing 737</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: